
NAS INTERVJU

,,Doma
nas je bilo za
cel oktet..."

Pevski zbor je ena od najstarejših inte-
resnih dejavnosti na naši šoli. Ze vsa leta
ga vodi tovariš Tone LOTRlC. Pred dnevi
sva ga obiskali in prosili za odgovore na
nekaj vprašanj.

»Kaj vas je spodbudilo, da ste se pri-
čeli ukvarjati z glasbo?«

»2e doma nas je bilo za cel zbor —
pravzaprav za oktet. Mama in oče sta so-
delovala v raznih zborih in orkestrih in h
glasbi pritegnila tudi nas otroke. In tako
sem se že kot majhen fantič spoznal z glas-
bo in jo vzljubil.«

»Od kdaj vodite zbor na naši šoli?«
»Ja, zborovodja na tej šoli sem že dolgo

— menda bo že kar štirinajst let. Spomi-
njam se, da so prav takrat osnovno šolo
ločili od gimnazije.«'

»Kateri zbor vam je bolj pri srcu: otro-
ški, mladinski ali zbor odraslih?

»Vsekakor je hvaležnejši zbor odraslih,
saj so pevci bolj resni in disciplinirani.
Nekaj pa je: zvočnost in izrazitost glasov
je pri otrocih večja. Otroški in mladinski
zbor se da tudi lepše čustveno voditi.«

»Koliko učencev naj bi bilo v solidnem
otroškem oziroma mladinskem zboru?«

»Za dober mladinski zbor je potrebno
devetdeset do sto učencev, pri otroškem pa
okrog sedemdeset, zaradi dvoglasnega
petja.«

»Kako da ste včasih vodili tri zbore, zdaj
pa le dva?«

»Na šoli vodim dva zbora zaradi preve-
like obremenitve in pomanjkanja časa.«

»Kakšen je poglavitni namen zbora?«

»Njegov namen je: častno zastopati os-
novno šolo ALOJZA KEBETA in s pesmijo
posredovati občinstvu del naše kulturne
dediščine. Z zborom bi tudi radi pritegnili
učence k reproduktivni dejavnosti in jih
spodbujali k poslušanju vokalne in instru-
mentalne glasbe.«

»Ali vam naši nadebudni pevci in pevke
povzročajo veliko preglavic?«

»Zelel bi več discipliniranosti.«
»Ali pbčani cenijo naš zbor?«
»V občini Ljubljana-Siška je zbor med

najboljšimi. To dokazujejo vabila za nasto-
pe na proslavah in drugih prireditvah.«
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